
 
 

Bestyrelsesmøde 12.5.2020 kl 2000 (Virtuelt) 
Deltagere: Wiebke D., Peter J., Johnny J., Hans Erik H., Niels R., Jesper F. og Simon H. 

Afbud: Lars K. 

Referent: Wiebke D. 

 

 

Dagsorden Referat 

1) Status på genåbning - (15 min) (SH) OK – opstart. Toiletforhold skal afklares. Der er åbent 
i den ene side. Oldboys havde en god træning i går. 
Afspærringstape sættes op på Kunsten. 
Der skal følges op på spritservietter og sprit 
opfyldning. JF tager kontakt til Søren Dahl i forhold til 
rengøringsudstyr. JF melder tilbage til LK, der i dag 
har mandat til at købe nye forsyninger i Kvickly 
LK har været i kontakt med politiet i forhold til 
genåbning af banerne.  

2) Info EK - bander + vanding – (5 min) (SH) SH har været i kontakt med Lars Dyrvig. 
Lysanlægget bliver ordnet, der var tale om en fejl. 
SH har fået at vide at rækværket rundt om banen er 
boldklubbens. NR er ikke enig. Han mener det er 
kommunens, men at det der er sat op er 
boldklubbens.  
Mulighederne for at vande banerne blev også drøftet. 
Spørgsmålet er ikke afklaret.  
Det skal undersøges om pumpen er ødelagt og om 
det kan betale sig at beholde/reparere/erstatte den i 
stedet for at nedlægge. 
SH tager igen kontakt til Lars Dyrvig. 

3) Lokaleleje RFC – (10 min) (NR) Fritid og Kultur udbetaler 91% i tilskud til lokaler, hvis 
der foreligger en faktura fra Fritidscentre. Klubberne 
skal svare 9% og dermed sidde med en udgift. 
Byrådet træffer en beslutning den 18.5. Vores 
beslutning afhænger af udfaldet på byrådsmødet. 

4) Godtgørelses niveau. (Nr-He-Sh) (20min) LK har lavet en oversigt over trænergodtgørelser. 
Bestyrelsen beslutter at trænerne får 50% af 
godtgørelsen i forårssæsonen. 

5) Restancer - kontingent (He) (15min LK har gennemgået restancelisten. Der var en del 
spillere der ikke spiller længere.  
SH tager fat i Dennis, så han kan tage kontakt til 



kluboffice/DBU, da der er flere der oplevet at mails 
lander i spamfiltre. 
JF-32, PJ – OldBoys, SH – Dame/Herre Senior, U19 
JF/Henrik Larsen. WD – U16/U17 Drenge. Resen 
afventer i 1. omgang. 
Der skal betales via MobilePay eller bankoverførsel. 

6) Efterårsarrangement? (10 min) JJ, PJ og NR sætter sig sammen og overvejer 
mulighederne. 

7) Visionstur KBH 13-14 juni? - For interesserede i 
bestyrelsen. (JJ-NR) (10 min) 

JP, JJ, SH og NR havde planlagt en fodboldtur til 
Kbh. for at se en EM-kamp i pågældende weekend. 
Turen fastholdes. Interesserede er velkomne til at 
deltage. WD afbud, HE afbud. JF tilsagn. 

8) RBK´s venner info – Stig R (5min) Intet nyt 

9) Sponsorstatus? (JJ – 10 min) Skrivet til sponsorerne er under udarbejdelse. Der 
tages kontakt til sponsorerne ca. primo juni. Efter 
sommerferien tages der kontakt til evt. kommende 
sponsorer. 

10) Sportnews: v. Lars K. (20min) (Udgår) Udgår 

11) Punkter næste møde 7/10 (5 min) Næste møde: 2.6.2020 kl. 19.00 – Fysisk fremmøde. 
SH melder et mødested ud. 

12)  Evt. (5 min) 
 

Ansøgningen til statens hjælpepakke er sendt ind. 
Skal der lægges et ekstra møde ind evt. i 
begyndelsen af juli? 

13)   

14)   

 


